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De vragen aan de raad over de GGD/VT:

Beste Wethouder, 

In de zienswijze over de GGD/VT stelt u dat u akkoord gaat met afzien van de eerder afgesproken 
bezuinigingstaakstelling. Wij gaan nu mee met de door de GGd/VT gestelde ontwikkelen en opgaven 
van de afgelopen periode, om niet tegemoet te komen aan de taakstelling. Klopt dat?

Waarom gaan we akkoord en gaan we hen voor komende jaar wel houden aan de eerder gestelde 
bezuinigingen?  Mede ook omdat de overhead van 28% onvoldoende wordt weergegeven in de 
onderliggende financiële stukken? Wij zouden graag een uitgebreidere onderbouwing van deze 
kosten willen zien en het Benchmark onderzoek naar de gemeente te laten toesturen.

Wat is het weerstandsvermogen van de GGD/VT?  Nu lijkt het of de eventuele tekorten gedekt 
worden door de deelnemende gemeentes, is dat juist? En waarom is hier voor gekozen?

Met vriendelijke groet,

Rens Veerman 


